
Rapport fra anleggsansvarlig i styret 

Kristin Hunstad ble valgt inn i styret med anlegg som et arbeidsområde. I tingperioden har hun 

representert NFIK på anleggsbefaring med anleggsutvalget i friidrettsforbundet med start på Sør-

Helgeland og siste stopp Hemnes. Kommuner og lag var godt representert på alle banene etter gode 

forberedelser for å engasjere lagene, baneeiere, kommunen med både saksbehandlere og teknisk 

personell. 

Friidrettsforbundet gjorde en god jobb med råd og veiledning i forhold til drift, vedlikehold og 

eventuell rehabilitering. Dette ble godt mottatt. Jeg antar at jeg også kunne bidra ut fra tidligere jobb 

som idrettskonsulent i fylkeskommunen med blant annet kunnskap om kommunene og de lokale 

prosessene i Nordland. 

Styret har også vært representert med Gunnar Pedersen og Kristin Hunstad på årlige møter med 

Nordland Idrettskrets og særkretsene, hvor blant annet anlegg og idrettens anleggspolitikk har vært 

tema. Friidrettshall har vært et tema i forbindelse med Nordland Idrettskrets si prioriteringsliste 

overfor fylkeskommunen og spillemidlene. 


